

REFERAT FRA STYREMØTE 30.03.22

Tilstede: Hugo Strugstad, Dag-Steinar Johnsen, Mikael Myhre, Robert Helmo, Espen Valstad, Lars Tore Strand

SAK 1. OPPDATERING AV OPPLYSNINGER PÅ BRREG OG KLUBBADMIN

Hugo Strugstad og Erik Veie-Rosvoll signerer referatet fra årsmøtet og sender dette inn slik at opplysningene blir oppdatert.

Hugo Strugstad går inn som ansvarlig for barneidrett og politiattester, Robert Helmo som arrangementsansvarlig.

SAK 2. SAKER STYRET SKULLE TA TAK I ETTER ÅRSMØTET:

2.1. FJERNING AV KUNSTGRESS OG FESTEANORDNINGER

Mikael fikk inn noen tilbud fra firma som kunne ta jobben. Klubben går for den billigste.

Estimat rundt kr 5000,-

Nidaros har uttrykt ønske om å være med og dekke noe av kostnadene. Hugo sjekker ut hvor mye dette eventuelt vil utgjøre.

2.2. ENDRING LUFTSPORTSBOKSER

Lars Gjelten og Lars Tore Strand ser på saken, oversender forslag til styret.

SAK 3. KLUBBLOGO PÅ KLÆR

Logoen vår er nokså detaljert, noe som vanskeliggjør brodering på klær. Alternativt kan man kun få påsydd klubbens navn og stiftelsesår. Det jobbes med saken.

SAK 4. SNØSKUTER

Det er bestilt ny cdi-boks. Denne dukker forhåpentligvis opp i løpet av en ukes tid.

SAK 5. GAVER TIL NABOER

Erik Veie-Rosvoll bestiller gaver til hjemkjøring til våre naboer ved landinga. Dette gjøres i kveld.

SAK 6. TANDEMFLYGING

Det legges ut en kontaktperson for tandemturer på klubbens nettside, samt opprettes en messengergruppe for klubbens tandempiloter. Hugo Strugstad lager messengergruppe og gruppa blir enige om hvem som skal stå som kontaktperson.

SAK 7. SIKKERHETSDAG

Erik Veie-Rosvoll ser på saken og kommer tilbake med dato og innhold.

SAK 8. DELTAKERE PÅ SEKSJONSMØTE

Avventer innkalling fra forbundet.

SAK 9. VÆRSTASJONENE

På nåværende tidspunkt er disse ikke i drift. Den på Forbordsfjellet plukkes ned for service. Gjøres så fort som mulig.

SAK 10. HJEMMESIDE

Hugo og Lars Tore blir webansvarlige. De får ansvaret for å oppdatere klubbens nettside i ny og ne slik at denne er attraktiv for folk som er nysgjerrige på sporten vår.

SAK 11. INSTRUKTØRER I KLUBBEN

Klubben skal lage en kort- og langsiktig plan for utdanning av instruktører i klubben. Dette jobbes det kontinuerlig med i styremøtene fremover.

SAK 12. DUGNADER

Klubbhuset og området rundt må vårrengjøres.

Robert tar ansvar for å igangsette dugnad. Det kommer innkallelse på facebook og klubbens nettside.

SAK 13. VÅRSLEPP

Vi satser på å få arrangert Vårslepp i år! Dato: 20. - 22. mai. Backup: 10. - 12. juni.

SAK 14. INFORMASJONSSKRIV TIL KLUBBENS MEDLEMMER

Hugo skriver et informasjonsskriv til klubbens medlemmer som sier noe om hva klubben satser på å få til i løpet av kommende sesong.

SAK 15. KLUBBREVISJON

Hugo og Erik har gjennomgått denne og sendt den inn.

SAK 16. NESTE STYREMØTE

Dato: 26. april klokka 2030.

